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             Kołobrzeg, dnia 30 maja 2019 r. 
BRM.0002.9.2019.K 
 

Protokół Nr 9/2019 
 
 
IX sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w dniu 30 maja 2019 r.  
o godz. 9: 00 w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg ul. Ratuszowa 13. 
 
Porządek obrad IX sesji ustalony przez Przewodniczącego Rady 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zasad wynajmowania lub wydzierżawiania nieruchomości, 

2) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 

16/6, 19, 20/1, 20/3, 20/4, 21/1 i 21/2 oraz części działek nr 15 i 83 położonych 

w obrębie 19, 

3) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 37, 

38/1, 38/2, 39/1, 39/2, 39/3, 39/4, 41/7, 41/24 oraz części działki 41/23 

w obrębie 19 przy ul. Bolesława Krzywoustego, 

4) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla 

nieruchomości położonych przy ul. M. Rodziewiczówny należących do 

Uzdrowiska Kołobrzeg S.A., 

5) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu pomiędzy ul. A. Sułkowskiego  

a ul. Przesmyk, 

6) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. IV Dywizji Wojska Polskiego, 

7) przyjęcia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 

Rewitalizacji, 

8) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic ich obwodów od 1 września 

2019 r., 

9) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania, 

10) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w schronisku dla osób bezdomnych, 

11) zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej, 

12) powołania Rady Seniorów Miasta Kołobrzeg, 
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13) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 204/12 obręb 17, 

położonej przy ul. Krzysztofa Kolumba w Kołobrzegu, 

14) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 204/29 obręb 17, 

położonej przy ul. Krzysztofa Kolumba w Kołobrzegu, 

15) oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2019 r., zabudowanej działki nr 330 

obręb 12 o powierzchni 62 m2, położonej przy al. Kolejowej w Kołobrzegu, 

16) zbycia lokalu niespełniającego wymogu samodzielności położonego przy Placu 

18 – go Marca 5/10 w Kołobrzegu, 

17) opłat za korzystanie z systemu wypożyczania rowerów – Kołobrzeski Rower 

Miejski (KRM), 

18) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania oraz opłat 

za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz sposobu ich pobierania, 

19) przyjęcia regulaminu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do 

Gminy Miasto Kołobrzeg, 

20) uchwalenia Programu Ochrony Środowiska na lata 2019 – 2022 dla miasta 

Kołobrzeg z perspektywą na lata 2023 – 2026, 

21) zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego na 2020 rok, 

22) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania przedstawicieli Gminy Miasto 

Kołobrzeg do stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu 

Kołobrzeg”. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2018 dla Gminy Miasto Kołobrzeg, 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Zgodnie z § 33 ust.3 Statutu Miasta obrady Rady Miasta były transmitowane i utrwalone za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie sesji na nośniku elektronicznym 

stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół Nr 8/2019 VIII sesji Rady Miasta, która odbyła się w dniu 24 kwietnia 2019 r. był 
wyłożony do publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani 
zastrzeżeń do protokołu. 
 
Punkt 1 - otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Jacek Woźniak 
otworzył IX sesję Rady Miasta Kołobrzeg.  
 

Przewodniczący powitał: 

 Radnych; 

  Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta,  

 Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych, 

 Pana Marka Hoka - Posła na Sejm RP,  

 Pana Czesława Hoca – Europosła;  

 Przewodniczących Rad i Zarządów Osiedli,  

 Skarbnika Miasta,  

 Panią Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami i Kierownikami Urzędu Miasta,  

 Wyróżnionych tytułem „Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu”  
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 Wszystkich zaproszonych gości; media kołobrzeskie oraz mieszkańców 

uczestniczących w sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że o godz. 9:00 w sesji uczestniczy 
20 radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem obrad IX sesji. 
 
Przed dyskusją nad porządkiem obrad, Przewodniczący Rady poinformował zebranych  
o utworzeniu Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” w składzie: 
1. Adam Hok – Przewodniczący Klubu 
2. Agnieszka Trafas  
3. Kamil Barwinek 
4. Łukasz Zięba 
 
W dyskusji nad porządkiem obrad, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli: 
 
Pani radna Izabela Zielińska, która w imieniu Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych 
zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wycofanie z porządku obrad 
projektu uchwały zawartego w puncie 4 podpunkt 6 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód 
dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. IV Dywizji Wojska 
Polskiego. 
 
Pani Anna Mieczkowska, Prezydent Miasta zgłosiła dwa wnioski formalne o zmianę 
porządku obrad: 
1) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 
2) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027. 
 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w imieniu Komisji Uzdrowiskowej zgłosiła trzy 
wnioski formalne o zmianę porządku obrad: 
1) wycofanie projektu uchwały zawartego w punkcie 4 podpunkt 4 w sprawie przystąpienia 
do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 
obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla nieruchomości położonych przy  
ul. M. Rodziewiczówny należących do Uzdrowiska Kołobrzeg S.A. 
2) wycofanie projektu uchwały zawartego w punkcie 4 podpunkt 5 w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko 
Wschód dla terenu pomiędzy ul. A. Sułkowskiego a ul. Przesmyk. 
3) wycofanie projektu uchwały zawartego w puncie 4 podpunkt 6 w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko 
Wschód dla terenu położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. IV Dywizji 
Wojska Polskiego. Taki sam wniosek zgłosiła Pani radna Izabela Zielińska w imieniu Komisji 
ds. Budżetowo – Gospodarczych. 
 
Pan radny Piotr Rzepka w imieniu Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw 
Obywatelskich zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadana nazwy Rondo im. Jerzego Patana. 
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Z uwagi na brak chętnych do dalszej dyskusji nad porządkiem obrad, Przewodniczący 
zamknął dyskusję i przystąpił do głosowania nad wnioskami formalnymi o zmianę porządku 
obrad. 
 
Pierwszy wniosek formalny zgłoszony przez Panią Prezydent Miasta – wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2019 r.: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 18 
radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Brak głosu radny Artur Dąbkowski. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wprowadziła do porządku obrad projekt 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 
Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 3a jako podpunkt 1 porządku 
obrad  
 
Drugi wniosek formalny zgłoszony przez Panią Prezydent Miasta – wprowadzenie do 
porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 18 
radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Brak głosu radny Artur Dąbkowski. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wprowadziła do porządku obrad projekt 
uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 
na lata 2019 – 2027. Ten projekt uchwały Przewodniczący ujął w punkcie 3a jako 
podpunkt 2 porządku obrad. 
 
Trzeci wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią radną Karolinę 
Szarłatę – Woźniak w imieniu Komisji Uzdrowiskowej o wycofanie z porządku obrad projektu 
uchwały zawartego w punkcie 4 podpunkt 4 w sprawie przystąpienia do sporządzania 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla nieruchomości położonych przy ul. M. Rodziewiczówny 
należących do Uzdrowiska Kołobrzeg S.A.: 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 20 
radnych, 0 przeciw zmianie, 0 wstrzymało się od głosu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wycofała z porządku obrad projekt uchwały  
w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko 
Wschód dla nieruchomości położonych przy ul. M. Rodziewiczówny należących do 
Uzdrowiska Kołobrzeg S.A. 
 
Czwarty wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią radną Karolinę 
Szarłatę – Woźniak w imieniu Komisji Uzdrowiskowej o wycofanie z porządku obrad projektu 
uchwały zawartego w punkcie 4 podpunkt 5 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód 
dla terenu pomiędzy ul. A. Sułkowskiego a ul. Przesmyk. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 21 
radnych, 0 przeciw zmianie, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią 
załącznik do protokołu. 
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Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wycofała z porządku obrad projekt uchwały w 
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu pomiędzy ul. A. Sułkowskiego  
a ul. Przesmyk. 
Piąty wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Panią radną Izabelę 
Zielińską w imieniu Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych i Panią radną Karolinę  
Szarłatę – Woźniak w imieniu Komisji Uzdrowiskowej, o wycofanie z porządku obrad projektu 
uchwały zawartego w puncie 4 podpunkt 6 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu 
położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. IV Dywizji Wojska Polskiego: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 21 
radnych, 0 przeciw zmianie, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią 
załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wycofała z porządku obrad projekt uchwały w 
sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  
ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. IV Dywizji Wojska Polskiego. 
 
Szósty wniosek formalny o zmianę porządku obrad zgłoszony przez Pana radnego Piotra 
Rzepkę w imieniu Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich polegający 
na wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo  
im. Jerzego Patana. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 16 
radnych, 0 przeciw zmianie, 5 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią 
załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada dokonała zmiany porządku obrad zgodnie z art. 20 
ust.1a ustawy o samorządzie gminnym i wprowadziła do porządku obrad projekt 
uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo im. Jerzego Patana. Ten projekt uchwały 
Przewodniczący ujął w punkcie 4 jako podpunkt 23. 
 
Porządek obrad sesji po zmianach przyjętych przez Radę Miasta 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

    3a.   Podjęcie uchwał w sprawie: 

     1) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r., 

     2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 

          2019 – 2027. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zasad wynajmowania lub wydzierżawiania nieruchomości, 

2) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 

16/6, 19, 20/1, 20/3, 20/4, 21/1 i 21/2 oraz części działek nr 15 i 83 położonych 

w obrębie 19, 

3) przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 37, 

38/1, 38/2, 39/1, 39/2, 39/3, 39/4, 41/7, 41/24 oraz części działki 41/23 

w obrębie 19 przy ul. Bolesława Krzywoustego, 
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4) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla 

nieruchomości położonych przy ul. M. Rodziewiczówny należących do 

Uzdrowiska Kołobrzeg S.A., (Rada wycofała projekt uchwały z porządku obrad) 

5) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu pomiędzy ul. A. Sułkowskiego  

a ul. Przesmyk, (Rada wycofała projekt uchwały z porządku obrad), 

6) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. IV Dywizji Wojska Polskiego, (Rada 

wycofała projekt uchwały z porządku obrad), 

7) przyjęcia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 

Rewitalizacji, 

8) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic ich obwodów od 1 września 

2019 r., 

9) szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, szczegółowych warunków częściowego 

lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania, 

10) ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w schronisku dla osób bezdomnych, 

11) zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej, 

12) powołania Rady Seniorów Miasta Kołobrzeg, 

13) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 204/12 obręb 17, 

położonej przy ul. Krzysztofa Kolumba w Kołobrzegu, 

14) oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 204/29 obręb 17, 

położonej przy ul. Krzysztofa Kolumba w Kołobrzegu, 

15) oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2019 r., zabudowanej działki nr 330 

obręb 12 o powierzchni 62 m2, położonej przy al. Kolejowej w Kołobrzegu, 

16) zbycia lokalu niespełniającego wymogu samodzielności położonego przy Placu 

18 – go Marca 5/10 w Kołobrzegu, 

17) opłat za korzystanie z systemu wypożyczania rowerów – Kołobrzeski Rower 

Miejski (KRM), 

18) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania oraz opłat 

za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz sposobu ich pobierania, 

19) przyjęcia regulaminu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do 

Gminy Miasto Kołobrzeg, 

20) uchwalenia Programu Ochrony Środowiska na lata 2019 – 2022 dla miasta 

Kołobrzeg z perspektywą na lata 2023 – 2026, 

21) zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego na 2020 rok, 

22) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania przedstawicieli Gminy Miasto 

Kołobrzeg do stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu 

Kołobrzeg”. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2018 dla Gminy Miasto Kołobrzeg, 

6. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 
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Punkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady i informacje  
o przeprowadzonych przetargach. 
 
Pani Prezydent Miasta przedstawiła Radzie w formie ustnej i pisemnej sprawozdanie  

z wykonania uchwał Rady oraz informację o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie 

wraz z informacją stanowią załącznik do protokołu 

W dyskusji głos zabrali:  

Pan radny Dariusz Zawadzki, który zapytał o zakup i montaż urządzeń zabawowych 

integracyjnych na placach zabaw leżących w granicach administracyjnych Gminy Miasto 

Kołobrzeg.                

 

Pani Prezydent Miasta odpowiedziała, że zostanie zastosowany tryb z wolnej ręki. 
 
Pan radny Krzysztof Plewko zapytał o wydzierżawienie działki 3 m2 pod ogródek. 
 
Pani radna Renata Brączyk zapytała o przebudowę ulicy Orłowskiego. „Czy w ramach tych 
kosztów będzie można wykonać prace melioracyjne?” 
 
Pani Prezydent Miasta odpowiedziała, że te prace są uwzględnione. 
 
Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
 
Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak złożyła zapytanie ws. przeznaczenia środków na 
media. 
 
Pan radny Jacek Woźniak, Przewodniczący Rady złożył dwa zapytania: 
1) ws. zastosowania Karty Mieszkańca do zakupu paliwa z rabatem na stacji paliw 
      Komunikacji Miejskiej w Kołobrzegu, 
2) ws. prac kancelarii prawnej dokonującej analiz w Urzędzie Miasta. 
 
Pan radny Przemysław Kiełkowski złożył interpelacje: 

1) w sprawie przeniesienia przystanku przy ul. Bałtyckiej (Port Bałtycki) do centrum 

Przesiadkowego przy ul. Bałtyckiej, 

2) w sprawie oczyszczenia rzeki Parsęty, 

3) w sprawie przeglądu kanałów deszczówki przy ul. Rzecznej. 

Pan radny Łukasz Zięba złożył interpelację ws. oznakowania poziomego wyznaczającego 
granice miejsc postojowych wzdłuż ul. Plac 18 Marca od skrzyżowania z ul. Waryńskiego. 
 
Pani radna Renata Brączyk złożyła cztery zapytania: 

1) ws. gruntów miejskich położonych przy ulicy Grzybowskiej za ogródkami działkowymi 

ulic Marynarska, Bosmańska – czy te grunty mogłyby być przeznaczone na budowę 

wybiegu dla czworonogów? 

2) ws. możliwości wystawienia bezpłatnego bądź ulgowego karnetu na korzystanie  

z miejsc parkingowych pracownikom Stacjonarnego Hospicjum w Kołobrzegu, 

3) ws. przeprowadzania są szkolenia w ramach funkcjonowania Niebieskiej Karty wśród 

pracowników oświaty i opieki społecznej, 

4) ws. poprawy jakości terenu zielonego położonego przy ul. Basztowej, 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki złożył interpelację ws. zmiany organizacji ruchu na  

ul. 6 Dywizji Piechoty w Kołobrzegu. 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła cztery interpelacje: 
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1) w sprawie planowanych wydarzeń promocyjnych, 

2) w sprawie zorganizowania spotkania – gra w „trzy kubki”, 

3) w sprawie posadowienia tablic informacyjnych w strefie uzdrowiskowej wskazujących 

bezpłatny parking na ul. Śliwińskiego w Kołobrzegu, 

4) w sprawie ustawienia wiaty przystankowej przy ul. 6 Dywizji Piechoty w Kołobrzegu. 

 

Pan radny Kamil Barwinek złożył cztery interpelacje: 

1) w sprawie zakupu konsolety DJ-skiej, która mogłaby być zamontowania w okolicach 

Parku im. Stefana Żeromskiego, 

2) w sprawie usprawnienia ruchu na przejeździe kolejowym na ul. Myśliwskiej  

w Kołobrzegu, 

3) w sprawie usunięcia wiatrołomów z terenu Parku im. Aleksandra Fredry, 

4) w sprawie ustawienia wiat przystankowych przy ul. Chodkiewicza w Kołobrzegu. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył trzy interpelacje: 

1) w sprawie protokołu Nr 10 z posiedzenia Kolegium Prezydenta Miasta w dniu 7 

marca 2019 r. 

2) w sprawie przydziału mieszkania na ul. Bema, 

3) w sprawie segregacji odpadów na cmentarzu komunalnym. 

 

Pan radny Bartosz Bieńkowski złożył 4 interpelacje i dwa zapytania: 

1) interpelacja w sprawie przycięcia drzew rosnących przy ul. Budowlanej w Kołobrzegu, 

2) interpelacja w sprawie naprawy pasa zieleni oraz umieszczenia pojemnika na pasie 

odchody przy ul. Unii Lubelskiej w Kołobrzegu, 

3) interpelacja w sprawie naprawy ciągu pieszo – rowerowego na ul. Bolesława 

Krzywoustego w Kołobrzegu, 

4) interpelacja w sprawie podania liczby nauczycieli kołobrzeskich szkół i przedszkoli, 

którzy osiągnęli wiek emerytalny i czynnie pozostają w zawodzie, 

5) zapytanie w sprawie budowy Sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej nr 5  

w Kołobrzegu, 

6) zapytanie w sprawie znalezienia nowej siedziby Szkoły Muzycznej w Kołobrzegu. 

Pani radna Danuta Wilk złożyła dwie interpelacje: 

1) w sprawie nasadzeń drzew realizowanych na terenie rekreacyjno – wypoczynkowym 

przy ul. Wylotowej 80 w Kołobrzegu, 

2) w sprawie wymiany urządzeń na miejskich placach zabaw. 

 

Pan radny Piotr Rzepka złożył zapytanie w sprawie kortów tenisowych przy  

ul. Sikorskiego 4. 

Pan radny Piotr Rzepka w swoim wystąpieniu poruszył także kwestię, która była wynikiem 

odpowiedzi na jego interpelację w sprawie dzierżawy kawiarni w RCK. Cała wypowiedź Pana 

radnego została zarejestrowana i nagrana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz  

i dźwięk. Nagranie obrad sesji zostało udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na 

stronie internetowej Miasta. 

 

Pani Prezydent Miasta przekazała, że udzieli odpowiedzi na interpelacje i zapytania w formie 
pisemnej.  
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Punkt 3a podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 
Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. 
 
W imieniu Pani Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan 
Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta. 

 
Projekt uchwały opiniowała Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji 
opinię przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji, która 
poinformowała, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o jej podjęcie bez poprawek. Opinia Komisji stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub nie wypracował 
jednolitego stanowiska. 

 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady głos zabierali: 
Pani radna Izabela Zielińska, która powiedziała, że Klub nie do końca jest w stanie 
zaakceptować zaproponowane propozycje zmian w budżecie na 2019 r. Wśród członków 
klubu budzi wątpliwości wprowadzenie kwoty 1.800.000,00 złotych na zwiększenie wkładu 
na kapitał zakładowy Miejskiego Zakładu Zieleni, Dróg i Ochrony Środowiska: na zakup 
zamiatarki ulicznej kwota 1.000.000,00 zł i na zakup pojazdu do odbioru frakcji BIO odpadów 
komunalnych kwota 800.000,00 zł. Pani radna poprosiła o wyjaśnienia w tej sprawie. Pani 
radna zaznaczyła również, że jest przeciwnikiem zdjęci 150.000,00 złotych z zadania 
„Budowa „małej obwodnicy” tj. połączenia ulic Jagiellońskiej i Myśliwskiej. Pani radna 
zwróciła również uwagę na zaplanowane środki w kwocie ponad 2.000.000,00 złotych na 
dokonanie podwyżek płac od lipca 2019 r. wraz z wydatkami pracodawcy na pochodne od 
wynagrodzeń. Pani radna zapytała o pracowników Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 
Na zakończenie swojego wystąpienia Pani radna zgłosiła trzy poprawki: 
Poprawka pierwsza o treści: 
Wykreślić w Dziale 600 Rozdział 60016, Paragraf 6030 zadanie: wniesienie wkładu na 
kapitał zakładowy MZZDiOŚ w kwocie 1.000.000,00 złotych na zakup zamiatarki ulicznej. 
 
Poprawka druga o treści: 
Pozostawić w Dziale 600 Rozdział 60016 Paragraf 6000 zadanie „Mała obwodnica” 
połączenie ul. Jagiellońskiej z ul. Myśliwską - kwota 150.000,00 złotych. 
 
Poprawka trzecia o treści: 
Wykreślić w Dziale 900 Rozdział 90002 Paragraf 6030 zadanie: wniesienie wkładu na kapitał 
zakładowy MZZDiOŚ w kwocie 800.000,00 złotych na zakup pojazdu do odbioru frakcji BIO 
odpadów komunalnych. 
 
Zgodnie ze Statutem Miasta poprawki zostały złożone na piśmie. 

 
Do wypowiedzi Pani radnej ustosunkował się Skarbnik Miasta w trybie ad vocem 
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W dalszej dyskusji głos zabierali: 
 Pan radny Maciej Bejnarowicz,  

 Pani radna Renata Brączyk, 

  Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady,  

 Pan Zenon Malinowski – Prezes Zarządu Spółki Miejski Zakład Zieleni, Dróg  

i Ochrony Środowiska,  

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak w trybie głosu ad vocem,  

 Pan radny Krzysztof Plewko- Wiceprzewodniczący Rady,  

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta,  

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem,  

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta, 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

 Pan radny Piotr Lewandowski, 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pan radny Krzysztof Plewko –Wiceprzewodniczący Rady, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do 

protokołu. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 
zamknął dyskusję i zarządził w pierwszej kolejności głosowania nad poprawkami 
zgłoszonymi przez Panią radną Izabelę Zielińską. 
 
Poprawka pierwsza 
Wykreślić w Dziale 600 Rozdział 60016, Paragraf 6030 zadanie: wniesienie wkładu na 
kapitał zakładowy MZZDiOŚ w kwocie 1.000.000,00 złotych na zakup zamiatarki ulicznej. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 4 radnych, 
13 było przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 
protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki nr 1 
Pani radnej Izabeli Zielińskiej. 

 
Poprawka druga 
Pozostawić w Dziale 600 Rozdział 60016 Paragraf 6000 zadanie „Mała obwodnica” 
połączenie ul. Jagiellońskiej z ul. Myśliwską - kwota 150.000,00 złotych. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 5 radnych, 
10 było przeciw, 6 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 
protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki nr 2 
Pani radnej Izabeli Zielińskiej. 
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Poprawka trzecia 
Wykreślić w Dziale 900 Rozdział 90002 Paragraf 6030 zadanie: wniesienie wkładu na kapitał 
zakładowy MZZDiOŚ w kwocie 800.000,00 złotych na zakup pojazdu do odbioru frakcji BIO 
odpadów komunalnych. 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 3 radnych, 
13 było przeciw, 5 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 
protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła poprawki nr 3 
Pani radnej Izabeli Zielińskiej. 

 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian  
w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2019 r. w wersji przedstawionej przez 
Prezydenta Miasta Kołobrzeg: 
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych,  
1 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 
protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR IX/102/19 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na  
2019 r. 
 
Punkt 3a podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027: 
 
W imieniu Pani Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan 
Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta.   
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu 
Komisji opinię przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji 
przekazując, że Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. Opinia Komisji stanowi załącznik do 
protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 
Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały i go 
popiera. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub będzie przeciwny 
projektowi uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 
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 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta, 

 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Pan Grzegorz Czakański – Skarbnik Miasta, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2019 – 2027: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

4 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR IX/103/19 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 
Kołobrzeg na lata 2019 – 2027. 
 
Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lub 
wydzierżawiania nieruchomości 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak - 
Przewodniczący Rady, który był projektodawcą uchwały.  
 
Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub negatywnie zaopiniował projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 
projektem uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pan radny Dariusz zawadzki, 

 Pan radny Łukasz Zięba, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Krzysztof Plewko - Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady. 

 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zasad 

wynajmowania lub wydzierżawiania nieruchomości: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, 

9 przeciw, 1 wstrzymało się od głosu.  

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  
NR IX/104/19 w sprawie zasad wynajmowania lub wydzierżawiania nieruchomości. 
 

Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 16/6, 19, 20/1, 20/3, 20/4, 21/1 i 21/2 oraz części 

działek nr 15 i 83 położonych w obrębie 19 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Pan radny Jacek Woźniak - 
Przewodniczący Rady, który był autorem projektu uchwały: „W dniu 8 maja 2019 r. do Rady 
Miasta wpłynęło pismo podpisane przez 190 mieszkańców protestujących przeciwko 
budowie stacji benzynowej na działce 21/2 przy ul. Łokietka w Kołobrzegu. Niniejsza 
uchwała ma na celu umożliwienie rozpoczęcia opracowania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg ustalającego 
przeznaczenie oraz określającego sposoby zagospodarowania  
i warunki zabudowy terenów objętych opracowaniem zgodnie z kierunkami rozwoju 
przestrzennego miasta i uzdrowiska, wyznaczonych w studium (OC-3). 
OC-1 – OC-3 – TERENY OBSZARÓW CENNYCH PRZYRODNICZO 
OC-1 – OC-3 - tereny bez prawa zabudowy, gdzie zaleca się zakaz wszelkiej ingerencji 
mogących zakłócić naturalne procesy zachodzące w przyrodzie, za wyjątkiem dz. nr 16/9, 
obręb 19 zlokalizowanej na terenie OC-3, gdzie dopuszcza się dotychczasowy sposób 
użytkowania terenu, tj. ogród przydomowy. 
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Tereny te w przyszłości (docelowo) mogą stać się użytkami ekologicznymi. 

Niniejsza uchwała dotyczy opisanego w uchwale obszaru oznaczonego na załączniku 
graficznym do uchwały. Do projektu uchwały Pani Prezydent Miasta przygotowała analizę 
zasadności przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego oraz stopnia zgodności przewidywanych rozwiązań z ustaleniami Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dot. części 
obszaru miasta Kołobrzeg dla terenów przy ul. B. Krzywoustego. 
 
W dniu 27 maja 2019 r. właściciele działek: nr 20/3, nr 21/2 i nr 19 oraz współwłaściciele 

działki nr 22/1, obręb 19 złożyli do Przewodniczącego Rady pismo dot. planowanego 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 16/6, 19, 20/1, 20/3, 20/4, 21/1 i 21/2 

oraz części działek nr 15 i 83 położonych w obrębie 19 zawierające 5 pytań a na końcu 

prośbę o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad sesji i udzielenie odpowiedzi na zawarte 

w piśmie pytania. Powyższe pismo radni otrzymali drogą elektroniczną 27 maja. Ponadto jest 

ono dostępne w systemie eSesja przy procedowanym w tej chwili projekcie uchwały. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodniczącą Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata – Woźniak – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 
projektem uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Inwestor, który chce wybudować na tym terenie stację paliw, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Piotr Lewandowski, 
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 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem, 

 Inwestor, który chce wybudować na tym terenie stację paliw, 

 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Inwestor, który chce wybudować na tym terenie stację paliw, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pan Ryszard Szufel – przedstawiciel mieszkańców, którzy złożyli pismo, 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Właściciel nieruchomości, która ma zostać objęta ustaleniami miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Właściciel nieruchomości, która ma zostać objęta ustaleniami miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego, 

 Pan radny Dariusz Zawadzki, 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 16/6, 19, 20/1, 20/3, 20/4, 21/1 i 21/2 oraz części 

działek nr 15 i 83 położonych w obrębie 19: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu radny Artur Dąbkowski. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/105/19  

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 16/5, 16/6, 19, 

20/1, 20/3, 20/4, 21/1 i 21/2 oraz części działek nr 15 i 83 położonych w obrębie 19. 

 

Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kołobrzeg dla terenu działek nr 37, 38/1, 38/2, 39/1, 39/2, 39/3, 39/4, 41/7, 41/24 oraz 

części działki 41/23 w obrębie 19 przy ul. Bolesława Krzywoustego 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodniczącą Komisji przekazując, że Komisja 



16 

 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata – Woźniak – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 
projektem uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 

Kołobrzeg dla terenu działek nr 37, 38/1, 38/2, 39/1, 39/2, 39/3, 39/4, 41/7, 41/24 oraz części 

działki 41/23 w obrębie 19 przy ul. Bolesława Krzywoustego: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu Kamil Barwinek. Wyniki glosowania 

stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/106/19  

w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Kołobrzeg dla terenu działek nr 37, 38/1, 

38/2, 39/1, 39/2, 39/3, 39/4, 41/7, 41/24 oraz części działki 41/23 w obrębie 19 przy  

ul. Bolesława Krzywoustego. 

 

Punkt 4 podpunkt 4 – projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - 

Uzdrowisko Wschód dla nieruchomości położonych przy ul. M. Rodziewiczówny należących 

do Uzdrowiska Kołobrzeg S.A. Rada wycofała z porządku obrad. 

 

Punkt 4 podpunkt 5 – projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu pomiędzy 

ul. A. Sułkowskiego a ul. Przesmyk. Rada wycofała z porządku obrad. 
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Punkt 4 podpunkt 6 – projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu 

położonego pomiędzy ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. IV Dywizji Wojska Polskiego. 

Rada wycofała z porządku obrad. 

 

Punkt 4 podpunkt 7– podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zasad wyznaczania składu 

oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja zgłosiła 

poprawkę o treści: „W załączniku do projektu uchwały „Regulamin określający 

zasady wyznaczania składu oraz zasady działania Komitetu Rewitalizacji”,  

w rozdziale 2 § 3 ust.6 po wyrazach: „w terminie 3 dni” dopisać wyraz: „roboczych”. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o 

podjęcie uchwał wraz z poprawką. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Renata Brączyk – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek. 

4. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. W imieniu Komisji 

opinię przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – Przewodniczący Komisji przekazując, że 

Komisja zgłosiła poprawkę o treści: W załączniku do projektu uchwały „Regulamin 

określający zasady wyznaczania składu oraz zasady działania Komitetu Rewitalizacji” 

w § 2 ust.1 w miejsce zapisu „24 Członków” wprowadzić zapis: „25 Członków” oraz w 

§ 2 ust. 1 pkt 6 w miejsce zapisu: „3 przedstawicieli” wprowadzić zapis: „4 

przedstawicieli”, Wówczas § 2 ust.1 pkt 6 otrzyma brzmienie: „6) 4 przedstawicieli 

Rady Miasta Kołobrzeg”. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały wraz z poprawką. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 
projektem uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 
uchwały wraz z poprawką Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pan radny Piotr Rzepka, 

 Pan radny Artur Dąbkowski, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Kamil Barwinek, 

 Pan radny Piotr Rzepka. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził w pierwszej kolejności głosowanie nad poprawkami 

zgłoszonymi przez Komisję Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich i Komisję 

ds. Budżetowo – Gospodarczych. 

 

Poprawka Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich o treści: 

W załączniku do projektu uchwały „Regulamin określający zasady wyznaczania składu oraz 

zasady działania Komitetu Rewitalizacji” w § 2 ust.1 w miejsce zapisu „24 Członków” 

wprowadzić zapis: „25 Członków” oraz w § 2 ust. 1 pkt 6 w miejsce zapisu: „3 

przedstawicieli” wprowadzić zapis: „4 przedstawicieli”, Wówczas § 2 ust.1 pkt 6 otrzyma 

brzmienie: „6) 4 przedstawicieli Rady Miasta Kołobrzeg”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 13 

radnych, 1 przeciw, 7 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 

do protokołu.  

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Komisji 

Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. 

Poprawka Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych o treści: 

„W załączniku do projektu uchwały „Regulamin określający zasady wyznaczania składu oraz 

zasady działania Komitetu Rewitalizacji”, w rozdziale 2 § 3 ust.6 po wyrazach: „w terminie 3 

dni” dopisać wyraz: „roboczych”. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 20 

radnych, 0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 

do protokołu.  

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę Komisji  

ds. Budżetowo – Gospodarczych. 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu Rewitalizacji wraz z przyjętymi 

poprawkami:  
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W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX107/19 

w sprawie przyjęcia zasad wyznaczania składu oraz zasad działania Komitetu 

Rewitalizacji wraz z poprawkami. 

 

Punkt 4 podpunkt 8 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia 

granic ich obwodów od 1 września 2019 r. 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Do projektu uchwały została dołączona opinia Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty 

i opinia Rady Oświatowej Gminy Miasto Kołobrzeg. Obie opinie były pozytywne. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała Komisja Oświaty i Kultury. W imieniu Komisji opinię 

przedstawił Pan radny Bartosz Bieńkowski – Przewodniczący Komisji przekazując, że 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o 

podjęcie uchwały bez poprawek. Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 
projektem uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pani radna Renata Brączyk, 

 Pan radny Łukasz Zięba, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady, 

 Pan radny Jacek Kalinowski, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, 

 Pan radny Jacek Kalinowski, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 
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 Pan radny Wiesław Parus. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Kołobrzeg oraz 

określenia granic ich obwodów od 1 września 2019 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/108/19 

w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg oraz określenia granic ich obwodów od 1 września 2019 r. 

 

Punkt 4 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat oraz 

trybu ich pobierania 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.    

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińską – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Renata Brączyk – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 
projektem uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrała Pani radna Renata Brączyk, która zwróciła się do radnych  
o pozytywne głosowanie nad projektem uchwały. 
 

W związku z brakiem chętnych na liście mówców do dalszej dyskusji, Przewodniczący 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat 

oraz trybu ich pobierania: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu Pan radny Artur Dąbkowski. Wyniki 

glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/109/19  

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat oraz trybu ich pobierania. 

 

Punkt 4 podpunkt 10 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.    

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińską – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Renata Brączyk – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. W imieniu Komisji 

opinie przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – Przewodniczącego Komisji przekazując, 

że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 
projektem uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
 
W dyskusji głos zabrała Pani radna Renata Brączyk informując, że w schronisku dla 
bezdomnych jest ok. 20 osób. Pani radna poprosiła radnych o pozytywne glosowanie nad 
projektem uchwały. 
 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący 

zamknął dyskusję i zarządził glosowanie nad Poddaję pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu Pan radny Artur Dąbkowski. Wyniki 

glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/110/19 

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt  

w schronisku dla osób bezdomnych. 

 

Punkt 4 podpunkt 11 – podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na 

świadczenia z pomocy społecznej 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.    

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińską – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Renata Brączyk – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. W imieniu Komisji 

opinie przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – Przewodniczącego Komisji przekazując, 

że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 
projektem uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia  

z pomocy społecznej: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu Pan radny Artur Dąbkowski. Wyniki 

glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/111/19  

w sprawie zasad zwrotu wydatków na świadczenia z pomocy społecznej. 

 

Punkt 4 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta 

Kołobrzeg 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Renata Brączyk – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. W imieniu Komisji 

opinie przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – Przewodniczącego Komisji przekazując, 

że Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 
projektem uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 
uchwały. 
 
W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 
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 Pan radny Artur Dąbkowski, 

 Pani radna renta Brączyk, 

 Pan radny Kamil Barwinek, 

 Pan radny Dariusz zawadzki, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie powołania Rady 

Seniorów Miasta Kołobrzeg:  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu Pan radny Piotr Lewandowski. 

Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/112/19  

w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Kołobrzeg. 

 

Punkt 4 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat 

części działki numer 204/12 obręb 17, położonej przy ul. Krzysztofa Kolumba  

w Kołobrzegu 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińską – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 

projektem uchwały. 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pan radny Jacek Kalinowski, 

 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pani radna Agnieszka Trafas. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem w sprawie oddania w dzierżawę na 

okres 3 lat części działki numer 204/12 obręb 17, położonej przy ul. Krzysztofa Kolumba  

w Kołobrzegu:  

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu Pani radna Renata Brączyk. Wyniki 

glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/113/19  

w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 204/12 obręb 17, 

położonej przy ul. Krzysztofa Kolumba w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 14 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat 

części działki numer 204/29 obręb 17, położonej przy ul. Krzysztofa Kolumba  

w Kołobrzegu 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińską – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  
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Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 

projektem uchwały. 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zarządził 

glosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części 

działki numer 204/29 obręb 17, położonej przy ul. Krzysztofa Kolumba w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 20 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu Pan radny Jacek Kalinowski. Wyniki 

glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/114/19 

w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat części działki numer 204/29 obręb 17, 

położonej przy ul. Krzysztofa Kolumba w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 15 – podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres do 

31.12.2019 r., zabudowanej działki nr 330 obręb 12 o powierzchni 62 m2, położonej przy 

al. Kolejowej w Kołobrzegu 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińską – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 

projektem uchwały. 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pani radna Agnieszka Trafas, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres do 

31.12.2019 r., zabudowanej działki nr 330 obręb 12 o powierzchni 62 m2, położonej przy  

al. Kolejowej w Kołobrzegu:  

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu Pan radny Kamil Barwinek i Pan 

radny Jacek Kalinowski. Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/115/19  

w sprawie oddania w dzierżawę na okres do 31.12.2019 r., zabudowanej działki nr 330 

obręb 12 o powierzchni 62 m2, położonej przy al. Kolejowej w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu niespełniającego 

wymogu samodzielności położonego przy Placu 18 – go Marca 5/10 w Kołobrzegu 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińską – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Członkowie Klubu będą za tym 

projektem uchwały. 
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Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pani radna Izabela Zielińska. 

Głos w dyskusji Pani radnej został nagrany i utrwalony za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na 

stronie internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, 

który stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził glosowanie nad projektem uchwały w sprawie zbycia lokalu 

niespełniającego wymogu samodzielności położonego przy Placu 18 – go Marca 5/10  

w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 21 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki glosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/116/19   

w sprawie zbycia lokalu niespełniającego wymogu samodzielności położonego przy 

Placu 18 – go Marca 5/10 w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 17 – podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z systemu 

wypożyczania rowerów – Kołobrzeski Rower Miejski (KRM) 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinie przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińską – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. W imieniu Komisji 

opinię przedstawił Pan radny Piotr Rzepka przekazując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  
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Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały wraz  

z poprawką, którą w imieniu Klubu zgłosił poprawkę o treści:  

„ § 3 punkt 1) 1-60 minut, opłata 0, 

punkt 2) 61 – 120 minut, opłata 2 zł, 

punkt 3) 121 minut i każda następna godzina, opłata 10 zł. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Karolina Szarłata - Woźniak – Członek Klubu przekazując, że Klub nie wypracował 

jednolitego stanowiska do projektu uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pan radny Kamil Barwinek, 

 Pan radny Łukasz Zięba, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Jacek Kalinowski, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Bartosz Bieńkowski, 

 Pani Ewa Pełechata – Sekretarz Miasta. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę zgłoszoną przez 

Pana radnego Macieja Bejnarowicza o treści: 

„ § 3 punkt 1) 1-60 minut, opłata 0, 

punkt 2) 61 – 120 minut, opłata 2 zł, 

punkt 3) 121 minut i każda następna godzina, opłata 10 zł. 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 8 radnych, 

10 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. Przewodniczący stwierdził, że Rada nie przyjęła poprawki Pana radnego 

Macieja Bejnarowicza. 

 

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie opłat za 

korzystanie z systemu wypożyczania rowerów – Kołobrzeski Rower Miejski (KRM) w wersji 

przedstawionej przez Panią Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu.  
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Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR IX/117/19 w sprawie opłat za korzystanie z systemu wypożyczania rowerów – 

Kołobrzeski Rower Miejski (KRM). 

 

Punkt 4 podpunkt 18 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

stref płatnego parkowania oraz opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach 

publicznych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg oraz sposobu ich pobierania 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

większością głosów negatywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o jego odrzucenie.  

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Krzysztof 

Plewko – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja większością głosów 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały 

bez poprawek. 

3. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. W imieniu Komisji 

opinie przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – Przewodniczący Komisji przekazując, że 

Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do 

Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski- 

Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie 

głosował indywidualnie.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że każdy z Członków Klubu będzie głosował 

indywidualnie.   

 

Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub nie popiera projektu 

uchwały. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak, 

 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu ad vocem, 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 
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 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu ad vocem, 

 Pani radna Małgorzata Grotto w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady Miasta, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, 

 Pan radny Artur Dąbkowski, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Jacek Kalinowski, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem, 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosy ad vocem, 

 Pan radny Jacek Kalinowski w trybie ad vocem, 

 Pan Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu ad vocem, 

 Pani radna Agnieszka Trafas, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie wniosek Komisji ds. 

Budżetowo – Gospodarczych o odrzucenie projektu uchwały: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za odrzuceniem projektu uchwały głosowało 

5 radnych, 12 przeciw odrzuceniu, 3 wstrzymało się od głosu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku glosowania nie odrzuciła projektu 

uchwały i pozostał on w dalszym procedowaniu 

 

W związku z powyższym Przewodniczący zarządził glosowanie nad projektem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania oraz opłat za postój 

pojazdów samochodowych na drogach publicznych na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 

sposobu ich pobierania: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

4 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Brak głosu Pani radna Karolina Szarłata – 

Woźniak. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR IX/118/19 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego parkowania oraz 

opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych na terenie Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz sposobu ich pobierania. 

 

Po tym glosowaniu Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 
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Punkt 4 podpunkt 19 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu kąpielisk na 

polskich obszarach morskich przyległych do Gminy Miasto Kołobrzeg 

  

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projektu uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Renata Brączyk – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady  

o podjęcie uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Morska. W imieniu Komisji opinię przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski - 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. W imieniu Komisji 

opinię przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – Przewodniczący Komisji przekazując, że 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o 

podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki- 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 

Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu kąpielisk na polskich 

obszarach morskich przyległych do Gminy Miasto Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu radni: Bartosz Bieńkowski, Artur 

Dąbkowski, Adam Hok, Karolina Szarłata – Woźniak, Agnieszka Trafas. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/119/19  

w sprawie przyjęcia regulaminu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych 

do Gminy Miasto Kołobrzeg. 
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Punkt 4 podpunkt 20 – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony 

Środowiska na lata 2019 – 2022 dla miasta Kołobrzeg z perspektywą na lata 2023 – 

2026 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała:. 
 

1. Komisja Uzdrowiskowa. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata – Woźniak – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. W imieniu Komisji opinie przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko- 

Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski- 

Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 

Członek Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 

uchwały. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony 

Środowiska na lata 2019 – 2022 dla miasta Kołobrzeg z perspektywą na lata 2023 – 2026: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Brak głosu radni: Bartosz Bieńkowski, Artur 

Dąbkowski, Adam Hok, Karolina Szarłata – Woźniak, Agnieszka Trafas. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR IX/120/19  

w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska na lata 2019 – 2022 dla miasta 

Kołobrzeg z perspektywą na lata 2023 – 2026. 

 

Punkt 4 podpunkt 21 – podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 

Budżetu Obywatelskiego na 2020 rok 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 
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Powyższy projekt uchwały opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. W imieniu Komisji opinię przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji przekazując, że Komisja większością 

głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek.  

2. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. W imieniu Komisji opinię 

przedstawił Pan radny Piotr Rzepka – Przewodniczący Komisji przekazując, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i wnioskuje do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski- 

Członek Klubu przekazując, że Członkowie Klubu zapowiadali na Komisjach, że będą 

zgłaszali na sesji poprawki do projektu uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały bez 

poprawek. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub popiera projekt 

uchwały bez poprawek. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pan radny Piotr Lewandowski, który w imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” 

zgłosił dwie poprawki ustnie i na piśmie o treści: 

„W § 3 ust. 2 pkt 1 i 2 otrzymują brzmienie: 

1) infrastrukturalna (w szczególności: remonty, modernizacje, adaptacje, budowa 

nowych obiektów) – przewidywana kwota na realizację projektów wyniesie 

800 000 zł, przy czym wartość projektu nie może przekroczyć kwoty  

400 000 zł; 

2) społeczna (w szczególności: z zakresu edukacji, zdrowia, kultury, sportu, 

ekologii, ochrony środowiska, obejmujących działania typu: warsztaty, 

szkolenia, kursy, organizacja imprez, koncertów, zajęć dodatkowych) – 

przewidywana kwota na realizację projektów wyniesie 200 000 zł, przy czym 

wartość projektu nie może przekroczyć kwoty 40 000 zł.” 

Pan radny dodał, że jest to bardzo dobre narzędzie, żeby włączać mieszkańców w te 

sprawy. 

 Pani radna Renata Brączyk, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pan radny Piotr Lewandowski, 
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 Pan radny Adam Hok w trybie głosu ad vocem do wypowiedzi Przewodniczącego 

Rady, 

 Pan radny Kamil Barwinek, 

 Pan radny Piotr Rzepka, 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 

 Pani radna Agnieszka Trafas, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, 

 Pani radna Renata Brączyk, 

 Pan radny Artur Dąbkowski, 

 Pan radny Piotr Rzepka. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawki zgłoszone przez 

Pana radnego Piotra Lewandowskiego w imieniu Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem”. 

 

Poprawka pierwsza o treści: 

„W § 3 ust. 2 pkt 1 otrzymuje brzmienie: 

1) infrastrukturalna (w szczególności: remonty, modernizacje, adaptacje, budowa 

nowych obiektów) – przewidywana kwota na realizację projektów wyniesie 800 000 

zł, przy czym wartość projektu nie może przekroczyć kwoty 400 000 zł; 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 12 

radnych, 7 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Brak głosu Pani radna Karolina 

Szarłata–Woźniak. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę. 

 

Poprawka druga o treści: 

Poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu 

Obywatelskiego na 2020 rok: 

„W § 3 ust. 2 pkt 2 otrzymują brzmienie: 

2) społeczna (w szczególności: z zakresu edukacji, zdrowia, kultury, sportu, ekologii, 

ochrony środowiska, obejmujących działania typu: warsztaty, szkolenia, kursy, 

organizacja imprez, koncertów, zajęć dodatkowych) – przewidywana kwota na 

realizację projektów wyniesie 200 000 zł, przy czym wartość projektu nie może 

przekroczyć kwoty 40 000 zł.” 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 15 

radnych, 4 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Brak głosu Pani radna Karolina 

Szarłata–Woźniak. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła poprawkę. 
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Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad i trybu 

przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego na 2020 rok wraz z dwoma poprawkami 

przyjętymi przez Radę: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

0 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR IX/121/19 w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia Budżetu Obywatelskiego na 

2020 rok. 

 

Punkt 4 podpunkt 22 – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania 

przedstawicieli Gminy Miasto Kołobrzeg do stowarzyszenia „Lokalna Organizacja 

Turystyczna Regionu Kołobrzeg” 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki - 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały z kandydaturą Pana 

radnego Przemysława Kiełkowskiego.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 

Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu zapytał, dlaczego jest to przedstawiciel Klubu Radnych 

„Kołobrzescy Razem”. Przewodniczący Klubu zapowiedział, że każdy z członków będzie 

głosował indywidualnie. 

 

Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub popiera projekt uchwały.  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 

radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu zapytała, dlaczego nie zgłoszono 

przedstawiciela Prezydenta Miasta i dlaczego takiej propozycji nie zgłoszono do pozostałych 

Klubów?    

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz,  

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta,  

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pan Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, który zgłosił kandydaturę Pana radnego Adama Hoka, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem, 

 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Pan radny Piotr Rzepka, który zgłosił kandydaturę Pani Joanny Pawlak, 
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 Pan radny Artur Dąbkowski, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję. 

Pan radny Przemysław Kiełkowski wyraził zgodę. Pan radny Adam Hok nie wyraził zgody. 

Pani Joanna Pawlak nie wyraziła zgody. 

 

Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającym uchwałę  

w sprawie powołania przedstawicieli Gminy Miasto Kołobrzeg do stowarzyszenia „Lokalna 

Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg” z kandydaturą Pana Przemysława 

Kiełkowskiego: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR IX/122/19 zmieniającą uchwałę w sprawie powołania przedstawicieli Gminy Miasto 

Kołobrzeg do stowarzyszenia „Lokalna Organizacja Turystyczna Regionu Kołobrzeg”. 

 

Punkt 4 podpunkt 23 - podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo im. Jerzego 

Patana 

 

Rada Miasta wprowadziła projekt uchwały do porządku obrad bezwzględną większością 

ustawowego składu Rady.  

 

Autorem projektu uchwały była Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw 

Obywatelskich. W imieniu Komisji projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie 

Pan radny Piotr Rzepka - Przewodniczący Komisji. 

 

Pani Prezydent pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Stanowisko Prezydenta Miasta 

stanowi załącznik do protokołu. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka 

Woźniaka informując, że Członkowie Klubu nie dyskutowali na temat tego projektu 

uchwały, ponieważ nie było go w porządku obrad, 

 Pan radny Piotr Rzepka, 

 Pan radny Piotr Lewandowski, który zabrał głos w imieniu Klubu Radnych 

„Kołobrzescy Razem”, 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady, 

 Pan radny Piotr Rzepka, 
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 Pan radny Artur Dąbkowski, 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk, 

 Pan radny Piotr Rzepka, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz, 

 Pan radny Piotr Rzepka, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Piotr Lewandowski- 

Członek Klubu przekazując, że Członkowie Klubu zapowiadali na Komisjach, że będą 

zgłaszali na sesji poprawki do projektu uchwały w sprawie nadania nazwy Rondo im. 

Jerzego Patana: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

0 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR IX/123/19 w sprawie nadania nazwy Rondo im. Jerzego Patana. 

 

Punkt 5 - Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2018 dla Gminy Miasto 

Kołobrzeg. 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie dokument pn. „Ocena 

zasobów pomocy społecznej na rok 2018 dla Gminy Miasto Kołobrzeg”. Dokument stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Powyższy dokument opiniowała Komisja Spraw Społecznych i Sportu. W imieniu Komisji 

opinię przedstawiła Pani Radna Renata Brączyk – Przewodnicząca Komisji przekazując, że 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy dokument. 

Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 

Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki – 

Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag. 

Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz – Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Adam Hok – 
Przewodniczący Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag. 
 
Stanowisko Klubu Radnych „Obywatelski Kołobrzeg” Jacka Woźniaka przedstawiła Pani 
radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Klubu przekazując, że Klub nie wnosi uwag. 
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, 

 Pani Danuta Majchrzak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad przyjęciem dokumentu „Ocena zasobów 

pomocy społecznej na rok 2018 dla Gminy Miasto Kołobrzeg”: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za przyjęciem dokumentu głosowało 16 

radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik 

do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła dokument „Ocena zasobów 

pomocy społecznej na rok 2018 dla Gminy Miasto Kołobrzeg”. 

 

Punkt 6 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła sprawozdanie z działalności 

między sesjami. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pani radna Renata Brączyk, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, 

 Pan radny Piotr Rzepka 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 7 - Wolne wnioski i informacje. 

Komisja Rewizyjna zgłosiła wniosek do Rady Miasta o zlecenie Komisji przeprowadzenia 

kontroli doraźnej trybu powołania nowego dyrektora Centrum Usług Wspólnych  

w Kołobrzegu. 

W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady udział wzięli według kolejności 
zgłoszeń: 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, 

 Pan Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta, 

 Pan radny Krzysztof Plewko – Wiceprzewodniczący Rady, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz w trybie głosu ad vocem, 
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 Pani radna Izabela Zielińska, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Artur Dąbkowski, 

 Pani Ewa Pełechata – Sekretarz Miasta, 

 Pan radny Jacek Woźniak – Przewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie ad vocem, 

 Pan radny Piotr Rzepka w trybie głosu ad vocem, 

 Pani radna Izabela Zielińska w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Artur Dąbkowski w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Krzysztof Plewko-Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Bogdan Błaszczyk w trybie głosu ad vocem, 

 Pani Ewa Pełechata – Sekretarz Miasta w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Adam Hok, 

 Pan radny Łukasz Zięba w trybie głosu ad vocem, 

 Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta w trybie głosu ad vocem, 

 Pan radny Jacek Kalinowski, 

 Pan radny Maciej Bejnarowicz. 

Dyskusja została nagrana i utrwalona za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji na liście mówców, Przewodniczący Rady 

zamknął dyskusję i zarządził głosowanie nad przyjęciem wniosku Komisji Rewizyjnej  

o zlecenie Komisji przeprowadzenia kontroli doraźnej trybu powołania nowego dyrektora 

Centrum Usług Wspólnych w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych, 

9 przeciw, 1 wstrzymało się od głosu. Brak głosu Pan radny Dariusz Zawadzki. Wyniki 

głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie przyjęła wniosku Komisji 

Rewizyjnej.  

 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje:  

 „W bieżącym roku kończy się czteroletnia kadencja ławników sądów okręgowych  

i rejonowych. Zgodnie z ustawą z dnia 27 lipca 2001 r. Prawo o ustroju sądów 

powszechnych najpóźniej w październiku roku kalendarzowego, w którym upływa 

kadencja dotychczasowych ławników, rady gmin powinny dokonać wyboru nowych 

ławników. Prezes Sądu Okręgowego w Koszalinie podał liczbę ławników, którzy winni 

być wybrani przez Radę Miasta Kołobrzeg na kadencję 2020 – 2023. 

 I tak: 

 1) do Sądu Okręgowego w Koszalinie - 5 osób; 

 2) do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu - 13 osób 

 3) do Sądu Rejonowego w Kołobrzegu w zakresie prawa pracy i ubezpieczeń 

           społecznych - 15 osób. 

 Zgłoszenia kandydatów dokonuje się na KARCIE  ZGŁOSZENIA  KANDYDATA NA 
 ŁAWNIKA, którą wraz z pozostałymi formularzami można pobrać:  
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1) ze strony Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Kołobrzeg – link: 

http://umkolobrzeg.esp.parseta.pl/  

2) z Biura Rady Miasta Urzędu Miasta Kołobrzeg, ul. Armii Krajowej 12, Ratusz, lewe 

skrzydło, pok. nr 40 (I piętro), w godzinach pracy Urzędu. 

 Szczegółowe informacje w sprawie wyboru ławników udzielane są przez   
 pracowników  Biura Rady Miasta Kołobrzeg, ul. Armii Krajowej 12, Ratusz, pok. nr 40 
 (I piętro), w  godzinach pracy Urzędu oraz pod numerami telefonów: 94 35 51 600 i 
 94 35 51 601. 
  KARTĘ  ZGŁOSZENIA KANDYDATA NA ŁAWNIKA wraz z kompletem 
 wymaganych dokumentów należy złożyć do Biura Rady Miasta Urzędu Miasta 
 Kołobrzeg, ul. Armii Krajowej 12, Ratusz, lewe skrzydło pok. nr 40 (I piętro)  
            w godzinach pracy Urzędu, w terminie do 30 czerwca 2019 r. 
 

 Prezydent Miasta przedłożyła Raport z realizacji w latach 2017 – 2018 Programu 

Ochrony Środowiska dla Miasta Kołobrzeg na lata 2015 – 2018 z perspektywą na lata 

2019 – 2022. Raport został przesłany do wszystkich Radnych oraz skierowany do 

Komisji Komunalnej i Komisji Uzdrowiskowej. 

 

 W dniu 27 maja 2019 r. do Rady Miasta wpłynęło sprawozdanie Prezydenta Miasta  

z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2018. Sprawozdanie 

zostało skierowane do Komisji Spraw Społecznych i Sportu oraz przesłane do 

wiadomości wszystkich Radnych. 

 

 W dniu 29 maja 2019 r. do Rady Miasta wpłynęło sprawozdanie Prezydent Miasta  

z realizacji „Rocznego Programu współpracy Gminy Miasto Kołobrzeg  

z organizacjami pozarządowymi na rok 2018”. Sprawozdanie zostało skierowane do 

Komisji Spraw Społecznych i portu oraz przesłane do wiadomości wszystkich 

Radnych. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 8 maja 2019 r.  

poz. 2618 r. została ogłoszona Uchwała Nr VIII/94/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 

24 kwietnia 2019 r. w sprawie wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich 

przyległych do granic Gminy Miasto Kołobrzeg w roku 2019 oraz określenia sezonu 

kąpielowego. Uchwała weszła wżycie 23 maja 2019 r. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 9 maja 2019 r.  

poz. 2655 została ogłoszona Uchwała Nr VI/73/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

19 marca 2019 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg „5 – Trzebiatowska” z wyłączeniem działek o nr 

10/7, 75/1, 76/24, 122/12, 122/14, 122/15, 122/16, 122/17 oraz części działek nr 10/9, 

74/3 i 122/6, obręb 18. Uchwała weszła w życie w dniu 24 maja 2019 r. 

 

 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 10 maja 2019 r.  

poz. 2684 została opublikowana Uchwała Nr VIII/86/19 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 

23 kwietnia 2019 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na 2019 r. 

 

http://umkolobrzeg.esp.parseta.pl/
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 W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 28 maja 2019 r. 

zostały ogłoszone następujące uchwały Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 24 kwietnia 

2019 r.: 

 Uchwała Nr VIII/89/19 w sprawie określenia wymiaru czasu bezpłatnego 

nauczania, wychowania i opieki oraz wysokości opłat za korzystanie  

z wychowania przedszkolnego w czasie przekraczającym ten wymiar zajęć,  

a także warunków całkowitego zwolnienia z tych opłat w przedszkolach  

i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Miasto Kołobrzeg – poz. 2951. Uchwała wchodzi w życie z dniem  

1 września 2019 roku. 

 Uchwała Nr VIII/90/19 w sprawie zasad udzielania jednorazowej zapomogi  

z tytułu urodzenia się dziecka „Kołobrzeskie becikowe” – poz. 2952. Uchwała 

wchodzi w życie z mocą od 1 lipca 2019 roku. 

 Uchwała Nr VIII/92/19 uchylająca uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu 

parkingu działającego w systemie „Parkuj i Jedź” (Park & Ride) w e Miasto 

Kołobrzeg oraz stawek opłat – poz. 2953. Uchwała wejdzie w życie  

12 czerwca 2019 r. 

 Uchwała Nr VIII/93/19 w sprawie ustalenia uprawnień pasażerów Komunikacji 

Miejskiej w Kołobrzegu sp. z o.o. do bezpłatnych lub ulgowych przejazdów 

środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg, Gminy Kołobrzeg i Gminy Dygowo – poz. 2954. Uchwała wejdzie 

w życie z dniem 1 lipca 2019 roku. 

 Uchwała Nr VIII/98/19 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu 

Miasta Kołobrzeg – poz. 2955. Uchwała wejdzie w życie  

12 czerwca 2019 r. 

Wszystkie przedstawione przez Przewodniczącego Rady dokumenty zostały dołączone do 

punktu 7 porządku obrad. 

 

Pani radna Danuta Wilk zwróciła się do Przewodniczącego Rady z wnioskiem o podanie 

terminów sesji w miesiącu lipcu, sierpniu i wrześniu 2019 r. 

 

Na zakończenie Przewodniczący poinformował, że najbliższą sesję zaplanował w dniu 18 

czerwca 2019  r. i będzie to sesja absolutoryjna, natomiast kolejną sesję planuje na początku 

sierpnia.  

 

Pani radna Agnieszka Trafas poprosiła, żeby na sesji w dniu 18 czerwca 2019 r. w porządku 

obrad znalazły się trzy projekty uchwał: 

 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko 

Wschód dla nieruchomości położonych przy ul. M. Rodziewiczówny należących do 

Uzdrowiska Kołobrzeg S.A.’ 

 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu pomiędzy ul. A. Sułkowskiego  

a ul. Przesmyk, 

 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 

miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy  

ul. A. Sułkowskiego, ul. Wschodnią a ul. IV Dywizji Wojska Polskiego. 



43 

 

Pani radna powiedziała, że to na jej wniosek te trzy projekty uchwał zostały zdjęte  

z porządku obrad sesji. Pani radna zaproponowała, aby szybko odbyło się spotkanie  

z Miejską Komisją Urbanistyczno – Architektoniczną.  

 

Pan Przewodniczący Rady poinformował o ustaleniach Komisji w tych sprawach. I tak, 

spotkanie z Miejską Komisją Urbanistyczno – Architektoniczną miało dotyczyć dwóch 

gotowych już planów, natomiast trzeci projekt uchwały inicjujący zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód 

dla nieruchomości położonych przy ul. M. Rodziewiczówny należących do Uzdrowiska 

Kołobrzeg S.A, został zdjęty z porządku obrad, bo radni nie chcą się tym zajmować. 

 

Pani radna Agnieszka Trafas powiedziała, że faktycznie tak było na Komisji ds. Budżetowo – 

Gospodarczych, natomiast na Komisji Uzdrowiskowej w ogóle nie procedowano nad 

wnioskiem Uzdrowiska Kołobrzeg S.A. tylko zdecydowano, że ten wniosek, jak i dwa pozostałe 

wnioski planistyczne zostaną zdjęte z porządku obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący Rady, który jest członkiem Komisji Uzdrowiskowej powiedział, że na 

Komisji ustalono, że Komisja nie będzie już dalej pracowała nad projektem uchwały ws. 

wniosku Uzdrowiska Kołobrzeg S.A.  Komisji nie podobał się zakres przyjętego do planowania 

obszaru. 

 

Pani radna jeszcze raz przypomniała, że z porządku obrad zostały zdjęte trzy projekty uchwał 

planistycznych. 

 

Pan Przewodniczący Rady przypomniał przebieg posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej. 

 

Głos w sprawie projektów uchwał planistycznych zabrała również Pani Anna Mieczkowska – 

Prezydent Miasta. Pani Prezydent przekazała Radzie genezę wniosku Uzdrowiska Kołobrzeg 

S.A. 

 

Pan radny Piotr Rzepka wrócił do anonimowego wniosku pracowników Centrum Usług 

Wspólnych. 

 

Pani radna Izabela Zielińska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetowo - Gospodarczych 

wróciła do sprawy projektów uchwal planistycznych. Pani radna poinformowała, że to 

spotkanie z Miejską Komisją Urbanistyczno – Architektoniczną miało dotyczyć tylko dwóch 

gotowych już planów a nie projektu uchwały inicjującej zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg - Uzdrowisko Wschód 

dla nieruchomości położonych przy ul. M. Rodziewiczówny należących do Uzdrowiska 

Kołobrzeg S.A. Pani radna dodała także, że ni jest zwolennikiem pośpiechu w tych sprawach. 

 

Pani Prezydent Miasta zaapelowała do radnych o uporządkowanie przestrzeni, która znajduje 

się w części uzdrowiskowej miasta. Pani Prezydent przypomniała, że z takim wnioskiem 

zwróciła się jednostka samorządowa Uzdrowisko Kołobrzeg S.A. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Pani Prezydent Miasta z prośbą, aby projekty uchwał jej 

autorstwa były kierowane do Rady na bieżąco, nie czekając na wyznaczony termin sesji. Pan 
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Przewodniczący nawiązał do trwającej procedury planistycznej dotyczącej wyznaczenia miejsc 

handlowych oraz do projektów uchwał, które zostały zdjęte z porządku obrad. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił również, dlaczego odebrał głos Pani Prezydent Miasta. 

 

Dyskusja w punkcie wolne wnioski informacje została nagrana i utrwalona za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie obrad sesji jest udostępnione w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta. Ponadto dyskusja została nagrana na 

nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął IX sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz. 19.05. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Jacek Woźniak ………………………………….. 

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak                  …………………………………. 


